
Uchwała Nr LXIX/577/2024 

Rady Miejskiej w Krobi  

z dnia 31 stycznia 2024 r. 

 
 

w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/100/2015 Rady Miejskiej w Krobi  
z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie wprowadzenia na terenie gminy 
Krobia opłaty targowej oraz określenia wysokości dziennych stawek 

opłaty targowej i sposobu jej poboru  
 
 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 8, art. 40 ust. 1, art. 41 ust. 1 ustawy z dnia 
8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 40; z późn. 
zm.) oraz art. 19 pkt 2 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 r. o podatkach                        
i opłatach lokalnych (t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 70; z późn. zm.) uchwala się,                    
co następuje: 
 

§ 1. W uchwale Nr XIII/100/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia  26 listopada 
2015 r. w sprawie wprowadzenia na terenie gminy Krobia opłaty targowej oraz 
określenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru 
dokonuje się zmiany załącznika, który otrzymuje brzmienie jak w załączniku do 
niniejszej uchwały.  
 
§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Krobi. 
 
§ 3. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia                           
w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego.  
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Uzasadnienie do 

Uchwały Nr LXIX/577/2024 

Rady Miejskiej w Krobi  

z dnia 31 stycznia 2024 r. 

 
w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/100/2015 Rady Miejskiej w Krobi  

z dnia  26 listopada 2015 r. w sprawie wprowadzenia na terenie gminy 
Krobia opłaty targowej oraz określenia wysokości dziennych stawek 

opłaty targowej i sposobu jej poboru.  
 
 

W związku z przeprowadzeniem wyborów Sołtysów na terenie gminy Krobia 

na  kolejną  kadencję w okresie od 8.01.2024 r. do  26.01.2024 r., dokonuje 

się zmiany załącznika związanego z wprowadzenia na terenie gminy Krobia 

opłaty targowej oraz określenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej                   

i sposobu jej poboru.  

 
Pozostałe zapisy uchwały nie ulegają zmianie.  
 
W związku z powyższym podjęcie uchwały jest zasadne.  
 
 
Sporządził:  
Adrian Toporowicz 

 
 


